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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az ismételten jelentkező bűz oka?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ismét orrfacsaró bűz terjengett Budapesten, illetve annak környékén. Ezúttal a budaörsi lakosok 
jelezték, hogy ellepte őket a szag. Budaörs polgármestere pedig azt nyilatkozta, hogy bár próbáltak 
megoldást találni a problémára, amely érdekében több hatósággal is felvették a kapcsolatot, 
azonban a megkeresést minden hatóság elhárította arra hivatkozva, hogy annak megoldása nem az ő
hatáskörük.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:
1) Mi volt a Budaörsi szag forrása? 
2) Folytatnak-e az ügyben vizsgálatot? 
3) Amennyiben igen, mikorra várható annak befejezése? 
4) Amennyiben nem, miért nem? 
5) Amennyiben a vizsgálatot már lezárták, mi annak az eredménye?
6) Mi az oka annak, hogy minden hatóság a hatáskörének hiányát állapította meg? 


